



LUNCHEON MENU

Specially crafted two-course set menu,  
perfect for your business lunch.

DISCOVER THE DIFFERENCE

# LUNCHEON MENU

Choose a main course, dessert and a hot beverage

**AED 69**

## MAIN COURSES

---

### CHICKEN CAESAR SALAD

Chicken slices with romaine hearts, zaatar croutons, Parmigiano Reggiano cheese and Caesar dressing.

### SUPERFOOD SALAD

Quinoa, lentils, beetroot, butternut squash, served with baby spinach, kale, mixed seeds and avocado dressing.

Plain / with chicken / with halloumi cheese.

### QUINOA TABBOULEH SALAD

Quinoa with mint leaves, pomegranate, onions, cucumber, parsley, tomatoes and a citrus lemon dressing.

### RIGITONI ALL'ARRABIATA

Fluted tubes of pasta with Ligurian olives, tomatoes, Parmigiano Reggiano cheese and a spicy tomato sauce.

### THREE CHEESE RIGATONI

Fluted tubes of pasta in a creamy yet light sauce featuring mascarpone, Parmigiano Reggiano and pecorino cheese.

### CHICKEN FUSILLI

Pasta spirals with chicken, mushrooms, garlic and parsley in a creamy sauce made with fresh labneh.

### MUSHROOM RISOTTO

Arborio rice risotto with fresh shiitake, cep, black trumpet, Cardoncello, button and chiodini mushrooms, fresh parsley and Parmigiano Reggiano cheese.

### BATEEL CLUB SANDWICH

Tomatoes, avocado and egg layered between your choice of toasted sliced white, whole wheat or Bateel date bread.

With tuna / with chicken.

## DESSERTS

---

Your choice of one cake or pastry from the cake display in the Café.

## HOT BEVERAGES

---

Your choice of tea or coffee.

Timings: 12-3pm, Sunday - Thursday. Not available on public holidays or in conjunction with any other offer. For dine-in or take-away guests only.

*Our prices are inclusive of VAT.*

# قائمة الغذاء

تتضمن اختيارك من طبق رئيسي، حلوى و مشروب ساخن.

٦٩ درهم

## الأطباق الرئيسية

### سلطة سيزر بالدجاج

شرائح الدجاج وقلب الخس الروماني مع الخبز المحمص بالزعت، جبن بارميزان ريجيانو المبشور وتتبيلة سلطة السيزر.

### سلطة سوبر فود

حبوب الكينوا، عدس، شمندر، القرع، تقدم مع أوراق السبانخ، اللفت، حبوب متنوعة وتتبيلة الأفوكادو.  
ساده/بالدجاج/بجبن الحلوم.

### تبولة الكينوا

حبوب الكينوا مع أوراق النعناع، رمان، بصل، خيار، بقدونس، طماطم وتتبيلة الليمون الحامض.

### ريغاتوني الأرابياتا

مكرونة ريغاتوني، مع قطع الطماطم وزيتون ليغوريا وجبن بارميزان ريجيانو وصلصة طماطم حارة.

### ريغاتوني الأجبان الثلاثة

مكرونة ريغاتوني مع صلصة كريمة خفيفة من جبن ماسكربوني وجبن بارميزان ريجيانو وقطع من جبن بيكورينو.

### فوسيلي الدجاج

مكرونة فوسيلي الطرزونية مع الدجاج، الفطر، الثوم والبقدونس مع صلصة الكريمة المعدة من اللبن الطازجة.

### ريزوتو الفطر

ريزوتو أربوريو مع فطر شيتاكي طازج، كيبس، البوق الأسود، كاردونسيلو، الفطر الأبيض وشيوديني، بقدونس طازج وجبن بارميزان ريجيانو.

### شطيرة بتيل كلوب

الطماطم، شرائح الديك الرومي، الأفوكادو، بيض مقلي، بين طبقات من الخبز الأبيض المحمص أو الخبز المعد من القمح الكامل أو خبز بتيل بالتمر.  
بالتونة/بالدجاج.

## الحلويات

إختيارك قطعة واحدة من الكعك أو المعجنات من العرض في الكافية.

## المشروبات الساخنة

إختيارك من الشاي أو القهوة.

المواعيد: من ١٢ - ٣ مساءً، من الأحد للخميس. غير متوفرة في العطلات الرسمية أو مع أي عروض أخرى. متوفرة للضيوف لتناول الطعام في الكافية أو الطلبات الخارجية فقط.